
7. 2. 2022 jsem se účastnila focení virtuální prohlídky školy. Patřila jsem tak 
mezi několik vybraných lidí, kteří postupně s panem fotografem procházeli 
školou a pořizovali snímky. Práce to byla opravdu náročná, protože se musí vše 
důkladně nafotit po pár metrech a takto projít celou školu. Proto práce trvala 
několik dní. Fotografování celé školy je náročné na čas a trpělivost, ale výsledek 
rozhodně stojí za to!  

https://my.matterport.com/show/?ref=fb&m=kZHSrGtyLH4&sr=-.97%2C-1.13&ss=2&fbclid=IwAR2-
nQsi2EIqMG5xyNLuWptzqmtQn1BV8mKPs5wiHNqK2rfz0eMeHLPtV9s 
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